

Title (en)  
Collapsible ironing board.

Title (de)  
Zusammenklappbares Bügelbrett.

Title (fr)  
Table pliante.

Publication  
**EP 0378472 A1 19900718 (FR)**

Application  
**EP 90400061 A 19900109**

Priority  
FR 8900332 A 19890112

Abstract (en)  
The folding table comprises a first leg column (13) articulated on the lower face of the board (1) about an axle (10), a second leg column equipped with a sliding member (23) guided in rails (6,8), and links (45 and 49), of which the first are inserted between the two columns and the second between the second column (18) and the underneath of the board (1) to form an articulated parallelogram system, means being provided for blocking the sliding member along the rails (6,8). <IMAGE>

Abstract (fr)  
La table pliante comporte un premier montant de pieds (13) articulé sur la face inférieure du plateau (1) sur un axe (10), un second montant de pieds pourvu d'un organe de glissement (23) guidé dans des rails (6,8), des biellettes (45 et 49) insérées les premières entre les deux montants et les secondes entre le second montant (18) et le dessous de plateau (1) pour former un système de parallélogramme articulé, des moyens étant prévus pour bloquer l'organe de glissement le long des rails (6,8).

IPC 1-7  
**A47B 9/16; D06F 81/04**

IPC 8 full level  
**A47B 9/16** (2006.01); **D06F 81/04** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47B 9/16** (2013.01); **D06F 81/04** (2013.01)

Citation (search report)  
• [A] GB 1023008 A 19660316 - MARCEL GOLTEN, et al  
• [A] US 1545418 A 19250707 - EDGAR FORBES HENRY  
• [A] US 3698110 A 19721017 - SHETTEL RALPH E

Cited by  
DE10058269A1; ES2351270A1; WO2010070163A1

Designated contracting state (EPC)  
BE DE ES IT

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0378472 A1 19900718**; FR 2641451 A1 19900713; FR 2641451 B1 19910426

DOCDB simple family (application)  
**EP 90400061 A 19900109**; FR 8900332 A 19890112